

VIZOOVET[®] PROTECT[™]

寵艾視

不含防腐劑的滴眼液 | 自然地治療眼表



為您的寵物提供最安全最有效的天然眼部產品

✓ 強大保護

✓ 快速舒緩

✓ 成效顯著

✓ 法國原裝進口

 Pets Life

Tel:39574446
www.petslife.com.hk
www.facebook.com/petslifehk



VIZOOVET 對乾眼症具有天然有效的三重作用：

即時潤滑和減低眼睛不適
眼表保護
舒緩和復原



使用 VIZOOVET[®]
PROTECT[™] 之前



使用 VIZOOVET[®]
PROTECT[™] 5 天後

世界上第一個“天然草本”眼藥水

該產品已由加州大學戴維斯分校獸醫眼科醫生進行的一項研究驗證，並發表在 ACVO 雜誌上

對乾眼症、犬角膜結膜炎、過敏性結膜炎和角膜侵蝕自然有效。
將淚液滲透壓降至正常水平，並在很短的時間內緩解疼痛。

純天然不含類固醇，防腐劑及抗生素

Vizoovet 是一種用於眼表疾病症狀的全天然滴眼液，由天然草本蜂膠/蘆薈/洋甘菊成份所組成。這款革命性產品包含這三種關鍵成分，可舒緩和保護眼表：

蜂膠



洋甘菊



蘆薈



使用方法：每天每隻眼睛使用 1-2 滴，持續 10 天，然後根據需要使用。

VIZOOVET PROTECT 有 10 毫升瓶裝，開封後可使用 90 天，無菌單劑量小瓶可重新密封並安全使用長達 24 小時。

包裝：

0.6 毫升 x 10 支



10 毫升





VIZOOVET[®] PROTECT[™]

PRESERVATIVE FREE EYE DROPS
TREAT OCULAR SURFACE NATURALLY



✓ POWERFUL PROTECTION

✓ RAPID IMPROVEMENT

✓ EFFECTIVENESS

✓ IMPORTED FROM FRANCE

 **Pets Life**

Tel:39574446
www.petslife.com.hk
www.facebook.com/petslifehk



VIZOOVET HAS A NATURALLY EFFECTIVE, TRIPLE ACTION FOR DRY EYES:

Immediate lubrication
& comfort

Ocular surface protection

Relief & recovery



BEFORE USING
VIZOOVET[®] PROTECT[™]



AFTER 5 DAYS
OF USING
VIZOOVET[®] PROTECT[™]

The first “green” eyedrops in the world

This product has been validated by UC Davis by a study conducted by veterinary ophthalmologists and published in the journal of the ACVO.

Use VIZOOVET for:

Immediate lubrication and comfort, ocular surface protection and pain relief and recovery of the eye's normal Ocular surface disorder encompasses different types of diseases which are based on a damage of the surface of the cornea which include typical symptoms after ocular surgery.

Naturally Effective on dry eye, KCS (canine keratoconjunctivitis sicca), allergic conjunctivitis and corneal erosion.

Drops down the tear osmolarity to its normal level and relieves the pain in a very short time.

Vizoovet contains three key ingredients to soothe and protect the ocular surface.

Propolis



Chamomile



Aloe Vera



Direction: Use 1-2 drops to each eye per day for 10 days and then as necessary.

VIZOOVET PROTECT is available in 10ml bottle which can be used for 90 days after opening and unit dose vials which can be re-sealed and safely used for up to 24 hours.

2 sizes:
0.6ml x 10



10ml

